

# Latifa School For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



# مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

5th November 2018

## Dubai Student Wellbeing Census

Dear Parents,

The KHDA has invited Latifa School for Girls to take part in the 2nd Dubai wellbeing survey. This is an exciting initiative to measure the wellbeing of students. All students in Years 7-12 will complete an online confidential survey asking general questions about their wellbeing. This will be completed by Latifa School students between 4th November and 5th December 2018.

Although individual results are confidential, the group's collated survey results will be sent back to the school to help us support students' wellbeing where it is most needed.

A KHDA letter regarding the census is attached for your reference. Should you have any further questions please contact the school.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH  
Headteacher

DBF/GL./10.



5 نوفمبر 2018

**المسح الشامل لجودة حياة الطلبة بدبي**

السادة أولياء الأمور / الكرام

دعت هيئة المعرفة والتنمية البشرية طالبات مدرسة لطيفة للمشاركة في استبانة المسح الشامل الثاني لجودة حياة الطلبة في دبي. إن هذه المبادرة المثيرة للاهتمام لقياس جودة حياة الطلبة في دبي، وعلى جميع الطالبات من الصف 7 وحتى 10 إكمال استبانة سرية عبر الإنترنت تطرح أسئلة عامة حول جودة حياتهن كطالبات. وعلى طالبات مدرسة لطيفة إكمال هذه الاستبانة في الفترة ما بين 4 نوفمبر و5 ديسمبر 2018.

وعلى الرغم من أن النتائج فردية وسرية إلا أنه سيتم إعادة إرسال نتائج الاستبانة إلى المدرسة لمساعدتنا على دعم جودة حياة الطالبات حيثما تكون الحاجة لذلك.

وكمراجع لكم تم إرفاق رسالة هيئة المعرفة والتنمية البشرية بشأن المسح الشامل. وفي حال كان لديكم أية أسئلة أخرى فيرجى الاتصال بالمدرسة.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

الآنسة ديبرا فورسايت

مديرة المدرسة

MAB/GL/10.